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Usvajanje Zapisnika sa XVI. sjednice Općinskog vijeća 



 
OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA:021-05/18-01/08 

URBROJ:2170-03-18-01-1 

 

 

Z A P I S N I K 
sa XVI. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ĉavle odrţane 15. studenog 2018.godine 
 

 

 Sjednica se odrţava u prostorijama Općine Ĉavle – OPĆINSKA VIJEĆNICA, sa 

poĉetkom u 18,00 sati, a predsjedava joj predsjednik Općinskog vijeća Općine Ĉavle 

NORBERT MAVRINAC. 

 Prisutni: NORBERT MAVRINAC, SANDRA MOHORIĆ, RAJNA BROZNIĆ, 

DUŠKO MIĈETIĆ, MARKO ŢUVIĆ, ALJOŠA ŢEŢELIĆ, ALEN KNEŢEVIĆ, 

MIRKO VUKELIĆ, GORAN MAVRINAC, MARKO SOBOTINĈIĆ, STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, MARIJANA MAVRINAC, EDO ŢEŢELIĆ, ĐURĐICA FUĆAK. 

Ostali prisutni: IVANA CVITAN POLIĆ, DEJAN LJUBOBRATOVIĆ, DOLORES BURIĆ. 

 Predsjedatelj utvrĊuje da sjednici prisustvuje 14 vijećnika pa će sve donijete odluke 

biti punovaljane. 

 U nastavku predsjedatelj ĉita prijedlog dnevnog reda te utvrĊuje da je jednoglasno 

usvojen slijedeći 

 

D n e v n i r e d: 
 

1.Usvajanje Zapisnika sa XV.sjednice Općinskog vijeća 

2.Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi Općine Ĉavle 

3.Donošenje Odluke o vrijednosti boda za obraĉun komunalne naknade 

4.Donošenje Programa: 

a)odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

b)gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

5.Donošenje Odluke o izdavanju sluţbenog glasila Općine Ĉavle 

6.Donošenje Odluke o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta 

 

 AKTUALNI SAT 

 

EDO ŢEŢELIĆ:1. Kada se konaĉno moţe oĉekivati ureĊenje mosta na Hrastenici? 

 2. Da li će se i kada poduzeti radnje na ĉišćenju ţivica i raslinja uz prometnice na 

podruĉju Općine Ĉavle? 



 2 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1.i 2. Po pitanju ureĊenja mosta na Hrastenici te ĉišćenju 

raslinja uz prometnice na podruĉju Općine Ĉavle ćemo pristupiti nakon što sa nadleţnima 

riješimo suglasnosti na ureĊenje mosta obzirom da se radi o drţavnoj cesti. 

 

GORAN MAVRINAC: 1. Iz medija sa išĉitao problem sa projektnim pravcem 27 

susjedstava o ĉemu smo diskutirali dva dana unazad na odboru za meĊunarodnu i 

regionalnu suradnju PGŢ ĉiji sam dionik. 

 Ravnateljica EPK 2020 Emina Višnjić spominjala je dva budţeta koja su 

predmet prijepora ĉelnika Ţupanije i Grada Rijeke obzirom da ga jedni i drugi 

drugaĉije percipiraju te za posljedicu imamo nedostajućih 11 milijuna kuna koje kane 

namiriti izmeĊu ostalog preko naših leĊa potraţujući samo od Općine Ĉavle pola 

milijuna kuna. 

 Situacija je medijski toliko eskalirala da je uvaţeni projektni menadţer Hugo de 

Greef, koji je inaĉe izrazito apolitiĉan,javno poruĉio gradonaĉelniku Grada Rijeke 

Vojku Obersnelu da ne oĉekuje da će ga EPK spasiti. 

 Vaša izjava u medijima da gradovi i općine rijeĉkog prstena do unazad dva 

tjedna nisu imali saznanja o tome sa koliko sredstava moraju sudjelovati u projektu jer 

ih tvrtka Rijeka 2020 nije obavijestila me se popriliĉno dojmila te me zanimaju detalji 

navedenog scenarija i Vaš stav spram navedenog kao ĉelnika Općine Ĉavle? 

 2.Godinu dana unatrag dijelio sam filantropske stavove vezane uz migrante i 

migrantsku krizu no u posljednjih nekoliko mjeseci iz korijena sam promijenio stajalište 

spram navedenog. 

 Slaţem se da meĊu njima ima ţena i djece kao i muškaraca u potrazi za boljim 

ţivotom no na svoje oĉi sam se uvjerio u više navrata da je na našem podruĉju većina 

muškaraca meĊu migrantima, usudio bih se reći 95% u najboljim godinama izmeĊu 20 i 

40 u prosjeku,vojno sposobnih,izrazito fundamentalistiĉki i ekstremno nastrojenih te 

sklono devijantnom i agresivnom ponašanju o ĉemu svjedoĉe provale na Platku, 

Zlobinu, Ćićariji i Gorskom Kotaru, oštećenja crkava, oštećenje kapelica lomljenjem 

kriţeva, kraĊe auta i sukobi sa policijom te lokalnim stanovništvom. 

 Nekolicina mještana koji imaju vikendice na Platku i ţive na rubnim dijelovima 

grobniĉkih naselja u strahu od navedenog poĉeli su se samoorganizirati u svrhu 

sprjeĉavanja daljnjih šteta na svojim nekretninama i pokretninama te za sve krive 

policiju koja po njihovim rijeĉima nedovoljno patrolira migrantskim rutama na 

Grobnišćini te iste puštaju nekaţnjeno zbog prevelike administrativne procedure za 

sankcioniranjem istih obzirom da dotiĉni nemaju osobne iskaznice niti bilo kakav 

dokument prema ĉemu bi ih identificirali te provjerili njihov dosje. 

 Imate li vi kakvih dodatnih saznanja spram navedenog i da li ste u kontaktu 

apropo navedenog sa nadleţnom policijskom postajom, pograniĉnom policijom i ostalim 

zakonskim dionicima nadleţnim za rješavanje pitanja migranata na podruĉju 

Primorsko-goranske ţupanije? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1.U poĉetku je sve bilo prezentirano, no u meĊuvremenu je 

došlo do znaĉajnih promjena o kojima se meĊusobno nisu obavile konzultacije niti bilo kakvi 

dogovori.Mogu reći da će se nakon 20. studenog ove godine odrţati sastanak da se vidi kako i 

na koji naĉin krenuti dalje u realizaciju tog projekta. 

 2. Ĉinjenica je i toĉno je da je podruĉje naše Općine uĉestalo izloţeno kretanjem 

migranata.Za to ne treba dizati paniku i do sada nadleţne sluţbe obavljaju svoj posao dosta 

efikasno.Rješenje tog problema ne mogu obaviti Općine Ĉavle i Općine Jelenje već je to 

nadleţnost drţavnih sluţbi. U kontaktima smo sa policijskom upravom i u tom smislu i 

suraĊujemo. 
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STANISLAV ŢEŢELIĆ: 1. Da li se razmišlja o postavljanju kamera za nadzor i 

kontrolu prometa u Općini Ĉavle? 

 2. Da li je što poduzeto vezano na odredbe Zakona o zbrinjavanju i skrbi o 

ţivotinjama vezano za izgradnju azila? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor): 1.Nadzor i kontrola prometa nije u nadleţnosti Općine već to 

iskljuĉivo moţe raditi Policija. 

 2. U izgradnju skloništa-azila za ţivotinje nećemo ići ali to pitanje smo riješili na 

naĉin da obavljanje tih poslova i rad azila financiramo i mogu reći da smo po tom pitanju 

dosta napravili i uloţili znaĉajna sredstva. 

 

MARIJANA MAVRINAC: 1. Zašto ne radi i koji je razlog tome displej koji je 

postavljen na domu Ĉavle? 

 2. Koji je razlog da su nam groblja neuredna i ne odrţavaju se adekvatno? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1.Sami smo ga iskljuĉili i uklonili i ne vidim svrhu niti razlog 

da ga popravljamo.Imamo ideju da kao takvog damo na korištenje NK Grobniĉan za 

pokazivanje rezultata na utakmicama. 

 2. Eventualna neurednost groblja moţe biti samo sluĉajnost je je odrţavanje groblja 

povjereno KD Ĉavle i redovito vrše svoju djelatnost tijekom cijele godine.Moguće je da je 

trenutno zbog radova na groblju Cernik došlo do nekakvog oneĉišćenja.Što se tiĉe groblja – 

spomenika u Sobolima ispitati ćemo kod KD ĈAVLE o ĉemu se radi. 

 

SANDRA MOHORIĆ: 1. Kako teku razgovori i dogovori za uvoĊenje autobusne linije 

za Podole i preko Veţice za Rijeku? 

Dejan Ljubobratović (odgovor): 1. Dogovoreno je da će se uvesti autobusna linija za Mavrinci 

– Podole – prodajni centar Bauhaus – Mavrinci i to će uskoro krenuti.Što se tiĉe linije prema 

Rijeci preko Veţice to još nije postignut konaĉni dogovor ali se obavljaju razgovori te kada se 

utvrde toĉni termini onda će se moći ista i uvesti. 

 

ALJOŠA ŢEŢELIĆ: 1. Zadnjih nekoliko godina u Domu Ĉavle nisu odrţavane 

maškarane plesne zabave. Da li se o tome razmišlja, da li se moţe što uĉiniti i da li 

Općina ima interes da tu manifestaciju sufinancira? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1.Po maškaranim plesnim zabavama u Domu Ĉavle smo ranijih 

godina bili prepoznatljivi. Općina je svake godine izdvajala odreĊena sredstva za 

sufinanciranje troškova, ali sve to nije dalo adekvatne rezultate. 

 

MARKO ŢUVIĆ: 1. Kako posluje trţnica u Cerniku? 

 2. Kako teku radovi na proširenju groblja Cernik? 

Ivana Cvitan Polić (odgovor): 1. Trţnica u Cerniku je prestala sa radom jer nije dala pozitivne 

rezultate. Za dalje ćemo vidjeti što i kako i da li postoji interes. 

 2. Prema do sada obavljenom moţemo biti zadovoljni i radovi idu prema planiranom. 

 

Toĉka 1. 

Usvajanje Zapisnika sa XV.sjednice 

Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog Zapisnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za ovu sjednicu i u privitku 

je Zapisnika. 

 Vijećnik Stanislav Ţeţelić daje primjedbu na prijedlog Zapisnika odnosno predlaţe 

ispravak i to na svoje pitanje koje glasi: “Zašto sa stranicama Općine Ĉavle u rubrici KD 
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ĈAVLE nema telefonskog broja za prijavu kvara na javnoj rasvjeti već se isti upućuju na KD 

Energo?“ koji predsjedatelj prihvaća te se tako ispravljen Zapisnik daje na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je jednoglasno 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 Usvaja se Zapisnik sa XV. sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle odrţane 30. 

kolovoza 2018. godine. 

 

Toĉka 2. 

Donošenje Odluke o komunalnoj naknadi Općine Ĉavle 

 

 Prijedlog Odluke vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: MARIJANA 

MAVRINAC, GORAN MAVRINAC, STANISLAV ŢEŢELIĆ, ALEN KNEŢEVIĆ. 

 Tijekom rasprave u kojoj je sudjelovao vijećnik Goran Mavrinac, predsjedatelj je 

nakon dvije opomene oduzeo rijeĉ vijećniku pa je isti zbog nezadovoljstva napustio sjednicu 

te sjednici sada prisustvuje 13 vijećnika. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Nakon izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova: 9 ZA, 4 PROTIV,donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 Donosi se Odluka o komunalnoj naknadi Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 3. 

Donošenje Odluke o vrijednosti boda za obraĉun komunalne naknade 

 

 Prijedlog Odluke vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: MARKO 

SOBOTINĈIĆ, MIRKO VUKELIĆ, RAJNA BROZNIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Nakon izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova: 9 ZA, 4 PROTIV,donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 Donosi se Odluka o vrijednosti boda za obraĉun komunalne naknade. 

 

Toĉka 4. 

Donošenje Programa: 

a) odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

b) gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

 

 Prijedlozi Programa gradnje i odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu vijećnicima su dostavljeni uz materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 
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 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: ĐURĐICA FUĆAK. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Nakon izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je većinom 

glasova: 10 ZA, 3 SUZDRŢANA, donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 Donosi se Program: 

a)odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu; 

b)gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu. 

 

Toĉka 5. 

Donošenje Odluke o izdavanju sluţbenog glasila Općine Ĉavle 

 

 Prijedlog Odluke vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: EDO ŢEŢELIĆ, 

STANISLAV ŢEŢELIĆ, ĐURĐICA FUĆAK, RAJNA BROZNIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Nakon izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 Donosi se Odluka o izdavanju sluţbenog glasila Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 6. 

Donošenje Odluke o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta 

 

 Prijedlog Odluke vijećnicima je dostavljen uz materijal za sjednicu i u privitku je 

Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 U nastavku predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: EDO ŢEŢELIĆ, 

ĐURĐICA FUĆAK, STANISLAV ŢEŢELIĆ, MIRKO VUKELIĆ, MARKO SOBOTINĈIĆ. 

 Po provedenoj raspravi, predsjedatelj daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

 Nakon izvršenog glasovanja dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

O D L U K A 

 Donosi se Odluka o zaduţenju za financiranje kapitalnog projekta. 

  

 

 ZAVRŠENO U 19,30 SATI. 

 

 BILJEŢIO:      PREDSJEDNIK: 

 Doris Miculinić     Norbert Mavrinac 
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